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25 LET IZHAJANJA ZB. BIOTEHNIŠKE FAK. UNIV. V LJUBLJANI. KMETIJSTVO. 
ZOOTEHNIKA 

Jasna M.A. STEKAR 

 
Leta 1976 so bili prvič v okviru ZB. Biotehniške fak. Univ. v Ljubljani v seriji Kmetijstvo v 

posebni številki tiskani prispevki s področja zootehnike, takrat živinoreje. Tako praznuje »naš« 
Zbornik letos petindvajset let, kar za tovrstno revijo ni ravno veliko, je pa razveseljivo, da je po 
začetnih težavah ne le preživel, postal je celo boljši, kakovostnejši, s pomočjo računalnikov, 
tehničnega urednika in tiskarne pa ličnejši. 

 
Največ zaslug za obstoj revije imajo pisci. Posebno priznanje gre mentorjem, ki so mlajše 

spodbujali k pisanju in jim pri tem stali ob strani. Hvala tistim avtorjem, ki so svoje prispevke z 
objavo v Zborniku v nekem smislu žrtvovali, saj bi jih bila sprejela v tisk tudi katera druga, bolj 
znana tuja revija. Zlasti hvala uglednim tujim avtorjem, ki so svoje prispevke naklonili Zborniku. 

 
K tehtnejši vsebini prispevkov so svoj delež prispevali tudi domači in tuji recenzenti, ki so 

avtorje opozarjali na pomanjkljivosti, priporočali spremembe in dopolnitve. Za pravilen in lepši 
jezik je poskrbela lektorica, dostikrat čez noč. Hvala za strpnost in potrpljenje! 

 
Zahvalo sem dolžna vsem članom uredniškega odbora. Vedno, kadarkoli sem se obrnila na 

posamezne člane, bodisi v Sloveniji ali v tujini, so mi priskočili na pomoč, svetovali, me podprli. 
Iz vsega srca se zahvaljujem vsem, ki so mi v teh letih za moj trud in način dela oz. vodenja 
revije kakorkoli izrazili priznanje, dalo mi je novega zagona in moči ter razsvetlilo mračnejša 
obdobja. 

 
Ob tej priliki bi se rada zahvalila gospe Bredi Logar, ki je več let predano in polna dobre volje 

v svojem prostem času, po končani službi pisala, prepisovala in popravljala prispevke na stari, 
danes skoraj muzejski pisalni stroj. 

 
Izdajanje Zbornika je povezano s stroški. Vsa leta ga je financiralo oziroma sofinanciralo 

MZT, manjkajoča sredstva pa je prispeval Oddelek za zootehniko. 
 
Seveda bomo morali še marsikaj postoriti, predvsem glede lepega, slovenskega strokovnega 

izrazoslovja. To njivo smo preveč zapustili, polna je vsakovrstnega, nadležnega in odpornega 
plevela. 

 
Potem je tu nova podoba Zbornika. Zbornik potrebuje nova oblačila. Verjamem, da jih bo s 

podporo in sodelovanjem vodstva obeh oddelkov tako za agronomijo kot zootehniko kmalu 
dobil. Sicer pa mu želimo veliko bralcev in mu kličemo še na mnoga zdrava leta! 
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